
 

 
 
 
 
   

Nieuwsbericht - september 2020  
 

  

Voorwoord 
Beste lezer,   

De afgelopen periode hebben we zaken uitgevoerd die al enige tijd in de planning zaten. In 

deze nieuwsbrief gaan we daarop in. Daarnaast hebben we nog steeds te maken 

met Covid-19, ook al trekt het vervoer weer wat aan. Er wordt achter de schermen nog 

steeds veelvuldig overlegd met gemeenten en vervoerders om de effecten van de 

maatregelen zoveel mogelijk in goede banen te leiden. Ook worden allerlei activiteiten 

uitgevoerd samen met gemeenten en vervoerders om ervoor te zorgen dat reizigers zo 

goed en veilig mogelijk vervoerd worden. Al met al is het een drukke tijd voor alle 

betrokkenen. Er is daarom ook veel te melden. Met deze nieuwsbrief willen we u helpen 

om hiervan een beeld te krijgen.  



 

Bijzondere aandacht vragen we voor de uitkomsten van het klanttevredenheidsonderzoek. 

Kort samengevat: de klanten vinden dat het vervoer goed uitgevoerd wordt! Dit is het beste 

nieuws dat we kunnen hebben. Want het gaat tenslotte om hen!   

  

 

Covid-19 en de effecten op het vervoer 
Het Covid-19 virus was en is nog steeds van grote invloed op de vervoersvormen van 

Publiek Vervoer. De landelijke preventieve maatregelen hebben geleid tot speciale 

protocollen voor de verschillende vervoersvormen. Voor de bescherming van de 

chauffeurs en pashouders is de dienstverlening aangepast. Het aantal vervoers-

bewegingen is vanaf half maart sterk verminderd. Scholen zijn een aantal weken dicht 

geweest maar het leerlingenvervoer is per 1 juni weer opgestart. De start van het nieuwe 

schooljaar is inmiddels goed verlopen.   

Het aantal ritten Wmo is in maart gedaald tot 5% - 10% ten opzichte van de dezelfde 

periode in 2019. Op basis van de opgave van de vervoerders ligt dit percentage medio 

september op gemiddeld 60%. De dienstverlening van de hubtaxi is vanaf april gedaald tot 

gemiddeld 25% ten opzichte van dezelfde periode in 2019. Het is de vraag of en wanneer 

het aantal ritten weer uitkomt op de periode voor Covid-19.  

Publiek Vervoer heeft samen met alle deelnemers vanaf half maart een kernteam Covid-19 

met gemeenten en vervoerders samengesteld. Het doel hiervan is om tijdig, daadkrachtig 

en in afstemming met elkaar te kunnen inspelen op nieuwe situaties. Dit heeft geresulteerd 

in:  

 Wekelijkse bijeenkomsten 

 Gezamenlijke communicatie over de dienstverleningsprotocollen Covid-19  

 Voorbereiding en besluitvorming (verlenging) continuïteitsbijdrage 

De komende periode blijft nog ongewis.  

Kan de dienstverlening volgens het bestek worden uitgevoerd? Zijn vervoerders in staat 

om de af- en toename van de dienstverlening binnen de huidige kaders uit te voeren? 

Over deze vragen worden op (korte) termijn, samen met vervoerders/gemeenten en het 

OV-bureau afspraken gemaakt.    

 



Klanttevredenheidsonderzoek  
Onlangs zijn de resultaten van het klanttevredenheidsonderzoek 2019 bekend geworden. 

We zijn erg tevreden over de resultaten. Op de onderdelen Wmo-vervoer, 

Leerlingenvervoer evenals Participatievervoer zijn door alle vervoerders ruime voldoendes 

gescoord. Dit betekent dat de reizigers in Drenthe en Groningen een positieve beleving 

van het doelgroepenvervoer hebben. Een resultaat waar we gezamenlijk erg trots op 

mogen zijn!  





 

 

  

 



Tussenevaluatie  

Bij de start van Samenwerkingsorganisatie Publiek Vervoer Groningen Drenthe is 

afgesproken dat er een tussenevaluatie gehouden wordt. Het doel hiervan is om op basis 

van de ervaringen van alle betrokken partijen met de dienstverlening en onderlinge 

samenwerking tussen Publiek Vervoer, gemeenten en vervoerders verder te verbeteren. 

Het bedrijf Zorgfocuz heeft deze eerste tussenevaluatie, twee jaar na de oprichting van 

Publiek Vervoer, uitgevoerd.    

Aanbevelingen   

Op basis van de resultaten en suggesties zijn er een aantal aanbevelingen geformuleerd. 

Door gevolg te geven aan deze aanbevelingen verwachten we de doeltreffendheid en 

doelmatigheid van de organisatie verder te verbeteren.   

 Meerdere gemeenten, alle vervoerders, het OV-bureau en Publiek Vervoer zelf 

pleiten ervoor om te onderzoeken of Publiek Vervoer op bepaalde onderdelen 

meer mandaat en/of een werkbudget kan krijgen waarbinnen zij zelf besluiten kan 

nemen. Dit zou de snelheid van handelen van de organisatie bevorderen en geeft 

meer ruimte om verbeteringen door te kunnen voeren.   

 Er lopen nog een aantal zaken die moeten worden aangepast in het bestek (zoals 

het finaliseren van de bonus malus systematiek), het is belangrijk om dit zo snel 

mogelijk af te ronden. Pas als dat er is, is echt de basis afgerond om verder te 

werken aan de doorontwikkelingen, waar alle partijen behoefte aan hebben.   

 Het is nu zaak continuïteit te bieden binnen Publiek Vervoer; minder personele 

wisselingen en het bestendigen van relaties en kennis vergroten. Hierdoor zal ook 

het vertrouwen in de organisatie groeien.   

 Inzetten op doorontwikkeling van het vervoersnetwerk. De ervaring van 

betrokkenen is dat de basistaken (met name contractmanagement en 

klachtenafhandeling) van Publiek Vervoer staan en dat het nu tijd is voor de 

verdere doorontwikkeling. De lancering van het online dashboard is daarin een 

eerste stap. Vanuit gemeenten wordt de behoefte uitgesproken dat Publiek 

Vervoer het voortouw neemt om op basis van de BI-tool gemeenten te adviseren in 

mogelijke beleidswijzigingen. Het is noodzakelijk om verwachtingen van 



 

gemeenten af te stemmen met de mogelijkheden die Publiek Vervoer hierin kan 

bieden.   

 Stel aan de hand van deze evaluatie SMART-doelen op, zodat de doelmatigheid 

en doeltreffendheid van de organisatie gemeten kan worden.   

De vervolgacties en aanbevelingen staan geagendeerd voor de eerstvolgende 

bestuursvergadering.  

 

Buurtbussen 
De buurtbussen in Groningen en Drenthe, en ook de stadsbussen in Hoogezand, 

Veendam en Delfzijl rijden voorlopig nog niet. Al eerder is aangegeven dat de periode van 

stilstand is verlengd. De landelijke werkgroep buurtbussen is druk bezig met het opstellen 

van een apart buurtbus protocol om veilig en verantwoord reizen met de buurtbus ook 

weer mogelijk te maken. Dit protocol moet definitief afgestemd zijn met het RIVM en de 

landelijke werkgroep buurtbussen voordat er weer gestart kan worden met het reizen met 

de buurtbus.  

Buurtbus-protocol  

Een buurtbus wordt gereden door vrijwilligers die vallen in de risicogroep van Covid-19. De 

buurtbus is openbaar vervoer in gebieden waar geen of minder openbaar vervoer is. 

Afstand houden tussen chauffeur en passagier in deze busjes is door de grootte van de 

busjes niet op dezelfde wijze in te regelen als in het reguliere OV. Daarom wordt er voor 

de buurtbussen een apart buurtbus-protocol opgesteld. In dit protocol staat aangegeven 

aan welke eisen de buurtbussen moeten voldoen om te mogen rijden. Zodra het protocol 

bekend is, worden de buurtbussen zo snel als mogelijk conform het protocol ingericht.  

Tot het moment dat de buurtbussen weer de weg op mogen, is er geen vervangend 

vervoer beschikbaar. Dat betekent helaas voor de scholieren, studenten en andere 

reizigers die gebruik maken van de buurtbussen zelf moeten uitkijken naar een 

alternatieve manier van reizen. Dit vinden wij als Publiek Vervoer erg vervelend, maar we 

zijn gebonden aan de landelijke regelgeving. We kunnen helaas op dit moment geen 

alternatief vervoer inzetten. We zijn wel bezig om hiervoor een oplossing te zoeken.  

Inzet vrijwilligers  



 

Er bestaan zorgen onder de enthousiaste vrijwilligers die het mogelijk maken dat de 

buurtbus rijdt. Veel van deze vrijwilligers vallen in de risicogroep van Covid-19. We houden 

er op dit moment rekening mee dat ook bij een goedgekeurd buurtbus-protocol niet de hele 

dienstregeling gereden kan worden. Voor deze groep geldt dat rijden op de buurtbus in 

deze omstandigheden onzeker of zelfs onverantwoord kan zijn.  

Vervolg onduidelijk  

Het is nog niet duidelijk wanneer de buurtbussen weer gaan rijden. Op onze website 

houden we de ontwikkelingen bij.  

 

 

 

Opstart Leerlingenvervoer speciaal (basis)onderwijs 
Op 10 augustus zijn de meeste scholen weer gestart en daarmee ook het 

Leerlingenvervoer. We zijn nu een aantal weken onderweg en het vervoer is 

gestabiliseerd. We kijken terug op een rustige start. De vervoerders hebben ons dagelijks 

op de hoogte gehouden en zijn ook tevreden met de start van het 

Leerlingenvervoer. Hopelijk was dit voorlopig de laatste opstart van het Leerlingenvervoer!  



 

 

 

Hub campagne  
De afgelopen weken is er een campagne gevoerd over het gebruik van hubs (niet van de 

hubtaxi ’s). Deze is opgesteld door een externe partij in samenwerking met de 

opdrachtgevers. Het doel van de campagne is om (potentiële) reizigers, bezoekers, 

instanties, ondernemers en inwoners te informeren over het bestaan van de hubs en over 

de betekenis ervan. De campagne duurt tot eind september en is te zien via 

krantadvertenties in huis-aan-huis bladen en Dagbladen, bus-schermen, abri's en online 

bannering. Meer informatie is te vinden op https://www.reisviahub.nl/.   



 

 

 

 

 

Najaarsbijeenkomst 
Op 28 oktober wordt er een bijeenkomst georganiseerd voor de portefeuillehouders en de 

coördinerend ambtenaren. In deze bijeenkomst wordt gesproken over de meest recente 

ontwikkelingen binnen Publiek Vervoer. Uiteraard staat Covid-19 en de effecten hiervan op 

het vervoer op de agenda. Maar we willen ook alvast verder kijken. De BI tool en 

de resultaten van de tussenevaluatie en het klanttevredenheidsonderzoek zullen ook 

besproken worden. 

 

Nieuw: we zijn ook te volgen op LinkedIN  
 

 

  

 


